

Berita Manmin

NO. 45 19 OKTOBER 2025

Orang yang Telah Bertemu Tuhan

Seperti butir gandum yang masak di bawah sinar matahari yang hangat, jiwa anda hari demi hari semakin mendalam dalam rahmat Tuhan.



Saya Sembuh daripada Salur Darah Retina yang Pecah pada Kedua-dua Mata

Chang-Yoon Park | Lelaki, 63 tahun, Guro-gu, Seoul

Enam tahun yang lalu, akibat tekanan yang teruk dalam urusan perniagaan, saya bahkan pernah terfikir untuk mengakhiri hidup saya. Akibatnya, salur darah pada kedua-dua retina saya pecah. Sekitar lima tahun setengah yang lalu, saya telah menjalani empat pembedahan—dua bagi setiap mata—di sebuah hospital besar. Selepas itu, penglihatan saya merosot hingga kira-kira 20/80. Saya bahkan tidak lulus ujian kesihatan untuk mendapatkan lesen memandu.

Pada hari Ahad, 18 Mei tahun ini, atas saranan Diaken Kanan Ae-Ja Kim, saya melawat Gereja Pusat Manmin buat kali yang pertama. Ketika mendengar khutbah oleh Pendeta Soojin Lee, saya berasa sangat tersentuh. Dalam ibadat hari Ahad itu, saya menyedari kesalahan dan dosa saya pada masa lalu.

Selepas mendaftar sebagai anggota

gereja pada 25 Mei, saya mula mendengar siri khutbah Pesanan Salib dan membina iman saya, dengan tekun menghadiri ibadat hari Ahad dan Perjumpaan Doa Daniel. Bermula dari minggu kelima kehadiran saya ke gereja, saya secara beransur-ansur mula mengalami pemulihan penglihatan.

Pada 4 Ogos, saya menyertai Retret Musim Panas Manmin, di mana saya menerima rahmat melalui khutbah Pastor Soojin Lee dan dengan iman menerima doa beliau untuk orang sakit. Pada saat itu, walaupun saya duduk di bahagian belakang, tulisan “Gereja Pusat Manmin” di pentas hadapan tiba-tiba kelihatan jelas dan terang pada pandangan saya. Saya sangat terkejut dan bersukacita. Dengan penuh keyakinan bahawa saya telah sembuh, saya naik ke pentas dan memberikan kesaksian, memuliakan



Tuhan.

Selepas retret tersebut, apabila penglihatan saya diuji semula, penglihatan saya yang dahulunya kira-kira 20/100 pada mata kiri dan 20/80 pada mata kanan telah meningkat kepada kira-kira 20/33 pada mata kiri dan 20/29 pada mata kanan. Haleluyah! Dahulu, saya tidak dapat membaca Alkitab tanpa menggunakan kanta pembesar yang besar, dan walaupun menggunakannya, sukar bagi saya membaca untuk tempoh yang lama. Namun begitu, kini saya dapat membaca Alkitab dengan menggunakan kanta pembesar itu. Saya memberikan segala kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan kita yang baik yang telah menyembuhkan saya.

Mata Kiri Saya yang Kabur Menjadi Terang

Yoon-Jong Choi | Perempuan, 75 tahun, Gwanak-gu, Seoul

Pada bulan 2024, mata kanan saya tiba-tiba hilang penglihatan. Doktor mengatakan bahawa hal ini disebabkan oleh serangan iskemik, yang secara mudahnya bermaksud “strok” yang biasanya berlaku pada tubuh telah berlaku pada mata saya. Kira-kira setahun kemudian, pada 1 Mac tahun ini, mata kiri saya—yang masih dapat melihat dengan agak baik—mula menjadi kabur. Saya tidak lagi dapat membaca buku atau Alkitab, dan walaupun menggunakan kanta pembesar, saya hampir-hampir tidak dapat melihat skrin telefon saya. Wajah orang yang berdekatan saya bahkan kelihatan kabur.

Dalam keputusan, pada 25 Mac, saya pergi ke klinik mata untuk pemeriksaan. Doktor menjelaskan bahawa peredaran darah pada mata kiri saya telah menjadi perlahan, menyebabkan penglihatan saya menjadi kabur. Dia memberitahu bahawa tiada ubat atau rawatan yang dapat diberikan.

Selama beberapa bulan berikutnya, saya tidak dapat membaca walaupun satu halaman buku atau Alkitab. Namun begitu, menjelang penghujung bulan Jun, selepas ibadat petang Ahad, sesuatu yang menakjubkan berlaku ketika saya memberikan salam kepada Pastor Kanan Soojin Lee. Sejak dahulu saya percaya petikan Alkitab di mana Yesus menyentuh mata dua orang buta lalu mata mereka terbuka, maka saya memberitahu beliau bahawa mata kiri saya tidak dapat melihat dengan baik. Pada saat itu, beliau meletakkan tangan beliau pada mata kiri saya dan berdoa.

Pada ketika itu juga, saya merasakan seolah-olah sesuatu terkelupas dari



mata saya, dan dengan menakjubkan, sebahagian besar kekaburan itu hilang dengan serta-merta, lalu penglihatan saya dengan perlahan-lahan menjadi semakin jelas. Oleh sebab saya mengalami perkara ini, saya mempersiapkan diri untuk Retret Musim Panas dengan iman bahawa saya akan sembuh sepenuhnya di sana, sambil merenungkan diri dan berdoa untuk berubah.

Saya merenungkan keangkuhan yang timbul ketika membesarkan anak-anak saya seorang diri dan mengingati bagaimana saya telah melukai hati mereka dengan kerangka pemikiran saya sendiri. Saya bertaubat sungguh-sungguh dengan linangan air mata dan meminta Pastor Jin-Young Jung untuk datang melawat saya. Beliau dengan lembut menegur kekurangan yang saya rasakan dalam diri saya dan mendoakan saya dengan bersungguh-sungguh.

Melalui laman sesawang GCN, saya mendengar kembali siri khutbah Pesanan

Salib dan menerima rahmat yang besar. Pada setiap kali saya mendengarnya, kasih Tuhan semakin tertanam dalam hati saya, dan iman saya semakin kuat. Sebelum retret, saya menulis permohonan doa saya dan meminta Pastor Soojin Lee untuk mendoakannya. Selama tiga hari berikutnya, setiap kali saya berdoa, saya dapat bertaubat dengan linangan air mata dan hati saya terasa begitu lega.

Walaupun saya sangat mendambakan retret itu, saya tidak dapat menghadirinya secara langsung kerana urusan kerja dan hanya menyertainya secara dalam talian. Pada hari pertama, 4 Ogos, semasa seminar, setiap kata yang disampaikan menyentuh hati saya, terasa seolah-olah saya di syurga. Akhirnya, ketika Pastor Soojin Lee berdoa dengan sungguh-sungguh untuk orang sakit dalam Perjumpaan Kesembuhan Ilahi, saya berasa seolah-olah sedang terbang, dan tubuh saya terasa ringan.

Selepas retret, sesuatu yang luar biasa berlaku. Penglihatan saya berterusan bertambah baik, dan kini saya bahkan dapat melihat dengan jelas perincian halus seperti kening seseorang. Lebih menakjubkan lagi, saya kini dapat membaca Alkitab dengan jelas semula—sesuatu yang saya tidak dapat saya lakukan selama beberapa bulan. Saya sangat gembira dan bersyukur, seolah-olah saya hidup di dunia yang baru. Haleluyah! Mata kanan saya, yang dahulunya hilang penglihatan dengan sepenuhnya, kini mula dapat melihat sedikit demi sedikit. Saya memberikan segala kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan yang telah menyembuhkan saya.



Perjumpaan Kesembuhan Ilahi

Peluang Istimewa untuk Kesihatan dan Kebahagiaan anda!

Kesembuhan dan jawapan yang melimpah melalui

karya Roh Kudus yang penuh kuasa!

Sertailah kami dan alami mukjizat baru yang akan berlaku dalam hidup anda!

Semasa Ibadat Sepanjang Malam Hari Jumaat pada
28 November, jam 11 malam

Pengkhutbah:

Pastor Kanan Dr. Soojin Lee

Siaran langsung melalui GCN TV! (www.gcntv.org)

Saya Sembuh daripada Tekanan Darah Tinggi yang Pernah Mencapai 240

Myung-Sook Choi | Perempuan, 76 tahun, Geumcheon-gu, Seoul



Sejak berusia 65 tahun, saya menderita tekanan darah tinggi, dan kira-kira setahun yang lalu saya mula mengalami sakit berdenyut yang teruk pada bahagian hadapan kepala saya pada setiap pagi. Akhirnya, saya menghadapi situasi berbahaya apabila tekanan darah saya meningkat hingga 240. Selama empat hingga lima tahun terakhir, tanpa sebab yang jelas, ibu jari kiri saya mula menonjol dan menyebabkan kesakitan yang teruk, sementara lengan kiri saya sakit sehingga sangat sukar bagi saya untuk mengangkatnya.

Dengan harapan dapat menerima kesembuhan dalam Retret Musim Panas Manmin 2025, saya berpuasa satu hidangan sehari selama 21 hari dan menghadiri Perjumpaan Doa Daniel Khas. Pada hari kedua retret musim panas, 5 Ogos, semasa ibadah Power Praise, kasih Tuhan Bapa dan Tuhan Yesus tiba-tiba memenuhi hati saya, dan saya sangat berasa tersentuh. Air mata mengalir tanpa henti, dan kemudian seluruh tubuh saya menjadi panas sambil peluh mengalir.

Pada masa itu saya tidak menyedari apa-apa, tetapi selepas pulang dari retret, saya mula perasan perubahan pada diri saya. Sakit kepala yang saya alami pada setiap pagi hilang dengan sepenuhnya. Walaupun saya berhenti mengambil ubat tekanan darah, bacaan tekanan darah saya tetap normal, dan hingga kini, dua bulan kemudian, ia masih kekal dalam julat normal. Selain itu, kesakitan pada sendi ibu jari kiri dan lengan kiri saya juga hilang dengan sepenuhnya, dan kini saya dapat menggerakkan lengan saya dengan bebas. Haleluyah!

Beberapa tahun yang lalu, belakang saya pernah tercedera kerana saya mengangkat barang yang beratnya kira-kira 40 kilogram dengan tidak berhati-hati. Sejak itu, saya hanya dapat berjalan dengan menggunakan pendakap belakang. Namun begitu, selepas retret, saya kini dapat berjalan tanpa memakainya. Saya memberikan segala kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan yang telah menyembuhkan saya.



Saya Sembuh daripada Sakit Bahu dan Belakang Akibat Ligamen Terkoyak, serta Insomnia

An-Sim Park | Perempuan, 76 tahun, Nowon-gu, Seoul

Selama dua tahun yang lalu, saya menderita sakit pada bahu kanan dan bahagian bawah belakang saya. Suatu hari, rasa sakit itu menjadi sangat teruk hingga saya pergi ke hospital untuk pemeriksaan. Doktor mengatakan bahawa ligamen saya telah terkoyak. Namun begitu, oleh sebab koyakan itu berada pada bahagian yang sukar, mereka tidak dapat melakukan pembedahan, jadi saya pulang sahaja ke rumah.

Walaupun kesakitan itu semakin teruk, saya tetap perlu bekerja kerana keadaan kewangan saya. Demi menyenangkan hati Tuhan, saya tetap rajin melayani di gereja pada hari Sabat. Setiap kali saya mendengar khutbah Pastor Soojin Lee, saya sering tertanya-tanya, "Bagaimanakah beliau dapat berbicara seolah-olah beliau benar-benar mengenali saya?" Saya dengan tekun memeriksa diri saya dan berusaha untuk berubah serta mempraktikkan Firman dalam kehidupan seharian saya.

Pada 4 Ogos, hari pertama Retret Musim Panas Manmin, sukacita memenuhi hati saya sejak ibadah pembukaan, dan air mata kesyukuran mengalir tanpa henti. Dalam Perjumpaan Kesembuhan Ilahi pada malam itu, ketika menerima doa untuk orang sakit daripada Pastor Kanan, saya tiba-tiba merasakan kasih Tuhan yang hangat mendakap seluruh tubuh dan hati saya.

Selepas doa tersebut, saya menyedari bahawa kesakitan pada bahu saya telah hilang, dan malam itu saya tidur dengan nyenyak buat kali yang pertama setelah sekian lama. Keesokan paginya, saya mendapati bahawa sakit belakang saya juga sudah tiada. Haleluyah! Saya juga telah lama menderita insomnia, tetapi sejak menerima doa itu, saya kini dapat tidur lena pada setiap malam. Saya memberikan segala kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan yang telah menyembuhkan saya.

Tujuh Ayat Terakhir di Kayu Salib

2. “Sesungguhnya Aku berkata kepadamu, pada hari ini juga engkau akan bersama-Ku dalam Firdaus.”

Daripada dua orang penjahat yang disalibkan di sebelah kanan dan kiri Yesus, salah seorang mencela-Nya. Namun begitu, yang seorang lagi menegur penjahat itu dan memohon kepada Yesus dengan berkata, “Ya Yesus, ingatlah aku ketika Engkau menaiki takhta Kerajaan-Mu.” Sebagai jawapan kepada iman itu, Yesus memberikan janji: “Sesungguhnya Aku berkata kepadamu, pada hari ini juga engkau akan bersama-Ku dalam Firdaus.” Ayat Yesus ini mengandungi banyak maksud rohani yang mendalam.

Pertama, Yesus mendedahkan kepada kita tentang tempat kediaman di syurga yang disebut Firdaus. Rasul Paulus memberikan kesaksian bahawa dia “dibawa ke langit yang ketiga—ke Firdaus—lalu mendengar kata-kata yang tidak terperikan, yang tidak boleh dituturkan oleh manusia” (2 Korintus 12:2–4). Selain itu, dalam Alkitab terdapat ungkapan seperti “langit dan langit di atas segala langit” (Nehemia 9:6), yang menunjukkan bahawa terdapat pelbagai langit. Melangkaui langit fizikal yang dapat kita lihat, terdapat juga langit di alam rohani.

Di langit ketiga—ruang di mana kerajaan syurga wujud—terdapat Firdaus, tempat Paulus dibawa, dan tempat kediaman lain termasuk Kota Yerusalem Baru. Yerusalem Baru (Wahyu 21:10–11) ialah tempat kediaman tertinggi di seluruh syurga. Hanya orang yang telah menanggalkan semua dosa dan kejahatan, dan yang telah setia dalam seisi Rumah Tuhan serta menyerupai gambaran Tuhan, dapat masuk ke sana.

Penjahat yang diselamatkan di kayu salib menerima Tuhan ketika di ambang kematiannya. Oleh itu, dia tidak mempunyai masa untuk menanggalkan kejahatan dalam hatinya, dan dia juga tidak sempat untuk menunjukkan kesetiaan. Dia hampir tidak layak

Seorang daripada penjahat yang disalib di situ mula mencela-Nya. Dia berkata, “Bukankah Engkau Kristus? Selamatkanlah diri-Mu dan kami!”

Tetapi seorang penjahat lagi menegurnya, “Tidakkah kamu takut akan Allah? Kita sama-sama dihukum mati.”

...

Yesus menjawab, “Sesungguhnya Aku berkata kepadamu, pada hari ini juga engkau akan bersama-Ku dalam Firdaus.”

Lukas 23:39–43

untuk menerima keselamatan. Orang sedemikian akan memasuki Firdaus, iaitu tempat kediaman yang paling rendah di syurga.

Inilah sebabnya 1 Korintus 15:41 menyatakan, “Kemuliaan matahari berbeza dengan kemuliaan bulan, dan berlainan pula dengan kemuliaan bintang-bintang; manakala kemuliaan bintang-bintang berbeza antara satu sama lain.” Jika kita benar-benar mempunyai iman, kita seharusnya mendambakan tempat kediaman yang lebih baik di syurga. Seperti yang dinyatakan dalam Matius 11:12, “Sejak kedatangan Yohanes Pembaptis hinggalah ke hari ini, kerajaan syurga telah diserang oleh orang yang ingin menguasainya melalui kekerasan dan keganasan, dan orang yang ganas berusaha menguasainya dengan kekerasan,” sejauh mana kita menanggalkan dosa dan semakin menyerupai Tuhan, kita dapat memperoleh tempat yang lebih baik di syurga dengan usaha gigih.

Kita tidak dapat membawa dosa dan

kejahatan ke syurga. Hanya apa yang telah disemai dengan kebaikan dan roh dapat dibawa ke sana. Selain itu, orang yang telah mencapai tahap kerohanian yang sama akan tinggal bersama di tempat yang sama. Oleh itu, kehidupan di syurga lebih selesa dan penuh sukacita kerana orang yang mempunyai ukuran iman yang sama hidup bersama-sama.

Seterusnya, apabila Yesus berkata, “pada hari ini juga engkau akan bersama-Ku dalam Firdaus,” hal ini tidak bermaksud bahawa Yesus sendiri akan tinggal bersama penjahat itu di Firdaus. Setelah kebangkitan dan kenaikan-Nya, Tuhan Yesus tinggal di Yerusalem Baru, tempat letaknya takhta Tuhan, sebagai Penguasa syurga. Namun begitu, oleh sebab Tuhan Yesus memerintah seluruh kerajaan syurga, Dia berkata dengan cara yang sedemikian.

Selain itu, perkataan “hari ini” tidak secara literal bermaksud pada hari itu juga ketika Yesus disalibkan. Sebaliknya, ia menandakan bahawa sejak saat seseorang menerima keselamatan, di mana-mana pun dia berada, Tuhan Yesus akan bersama dengannya.

Ke manakah Yesus pergi setelah menghembuskan nafas-Nya yang terakhir di kayu salib? Alkitab menyatakan, “begitu jugalah Anak Manusia akan tinggal tiga hari tiga malam di dalam perut bumi” (Matius 12:40), dan juga, “Dia pergi menyampaikan perkhabaran kepada roh-roh yang dipenjarakan” (1 Petrus 3:19). Pada hari Yesus mati di kayu salib, Dia tidak pergi ke Firdaus, tetapi Dia pergi kepada roh-roh yang di dalam penjara untuk memberitakan Injil kepada mereka. “Roh-roh di dalam penjara” ini merujuk kepada jiwa-jiwa yang telah mati sebelum Yesus memikul salib dan menjadi Penyelamat, agar mereka juga dapat menerima keselamatan.

< To be continued >